
ÒHem fet fora una empresa que hauria dÕestar a la pres�Ó

LÕalcaldessa de Ma�anet de la Selva diu que Rec Madral ha jugat amb la

salut dels ve�ns de Residencial Park

El ple aprova que sÕaconsegueixi la titularitat de les instalálacions

La urbanitzaci� Residencial Park ha tingut durant els

�ltims trenta anys problemes dÕaigua potable MANEL

LLADî.

ÒHem fet fora una empresa [Rec Madral] que hauria dÕestar a la

pres�Ó, va sentenciar ahir visiblement indignada lÕalcaldessa de

Ma�anet de la Selva, Nat�lia Figueras (Som Ma�anet), en el ple

extraordinari convocat per donar explicacions sobre lÕexpedient

dÕemerg�ncia pel qual lÕAjuntament ha assumit el servei dÕaigua. Ha

adjudicat la gesti� a Agbar en espera dÕun llarg litigi iniciat ara per

aconseguir la titularitat p�blica de les instalálacions. Figueras va

denunciar davant del ple les def ici�ncies sanit�ries del servei i va

lamentar que sÕhagi jugat amb la salut dels usuaris, els ve�ns de la

urbanitzaci� Residencial Park.

Va anunciar uns mesos dif�cils Ðsequera, aigua per a piscines...Ð, perqu� la urbanitzaci� necessita di�riament

1.300 metres c�bics dÕaigua i nom�s es pot garantir un subministrament de 900 metres c�bics. ÒLa potabilitat

sÕarregla, no tenir aigua s� que �s un problemaÓ, va indicar. LÕalcaldessa va explicar que, en paralálel al cam� legal

que sÕha iniciat, lÕAjuntament treballa en una soluci� a llarg termini, que implica la construcci� dÕun nou pou i la

canalitzaci� de lÕabastament, per� tamb� per resoldre com m�s aviat millor els greus problemes dÕabastament

dels ve�ns i sobretot la potabilitat de lÕaigua. En aquest sentit, va avan�ar el canvi de la canonada actual entre els

pous de captaci� i lÕestaci� depuradora Ðcal un pas de 125 metres c�bics, quan ara era nom�s de 50Ð, la

reparaci� de la bomba dÕextracci� dÕaigua del pou dos i va anunciar que estan treballant en lÕadquisici� de la

maquin�ria que cal per captar aigua al pou tres.

Nat�lia Figueras hi va afegir que estan elaborant un full de ruta jur�dic i t�cnic per aconseguir la titularitat de les

instalálacions, amb lÕobjectiu de subministrar aigua tractada i adaptar la xarxa a la normativa vigent i saber qu�

cal fer.

Supor t de lÕoposici�Tots els grups de lÕoposici� van donar supor t amb matisos Ðquasi tots es van abstenirÐ a les

mesures detallades per lÕalcaldessa. LÕexalcalde Antoni Guin� (DIM) va coincidir en el fet que ve una �poca

complicada. ÒLÕaigua sempre mÕha fet patirÓ, va af irmar, tot recordant que van haver de fer la captaci� a 7

quil�metres del nucli de Ma�anet. I va dir que hauran dÕanar a buscar aigua a la Tordera. El tamb� exalcalde

Josep Maria Ciurana (Acord per Ma�anet) va remarcar que sÕhaurien pogut estalviar lÕespera de la sent�ncia si

lÕequip de govern hagu�s optat per lÕexpropiaci� i va recordar que el seu govern va deixar fet un projecte de nova

xarxa en alta i nou dip�sit de 800.000 euros que subvencionava lÕACA. Per la seva banda, Frederic Wolf (Tots

Som Poble) va dir que tenia plena conf ian�a en Agbar. ÒFinalment, pagarem per una aigua que es podr� beureÓ,

va sentenciar.

LÕalcaldessa va tancar el debat remarcant que el conf licte de lÕaigua de Residencial Park fa m�s de 30 anys que

dura. ÒNo conf io ni en la voluntat privada ni en lÕempresa, perqu� ho arreglin. Hauria estat temerari deixar lÕaigua

en mans de Rec MadralÓ, va concloure
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